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Tomko: 

Novovybudovaný podchod pod železnicou, ktorý neviem, či to už bolo odovzdané. Správcom 

sú vlastne železnice. Tie schody, nové schody, ktoré sú tam, sú v nenormálnom stave jak to 

vyzerá. Sú od farby obliate, špinavé. Neviem, či by sa to nedalo nejakým spôsobom dať 

vyčistiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, že ti do toho vstúpim, ten objekt je stále vo fáze výstavby. To znamená, stavba 

nie je ukončená, stavbu realizuje inštitúcia Železnice SR. Momentálne boli len v provizórnom 

režime spustené stanovištia, čiže autobusové nástupištia a podchod. Podchod ani nie, len 

samotné nástupištia a podchod bola ukončená realizácia ale nie sprevádzkovaná v plnom 

profile, tzn. až na opačnú stranu. Ale opakujem, je to budova Železníc SR, celý objekt spadá 

pod správu a kontrolu Železníc SR, nie je ukončený, nie je skolaudovaný, nie je odovzdaný.  

 

 


